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Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  18 września 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Łukasz Piotr Karpiej – Zastępca Wójta 

4) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

5) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 26 sierpnia 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Zaręby Kościelne dotyczącego realizacji zadania w zakresie 

dowozu ucznia posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, 

realizującego obowiązek nauki. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w 

Żłobku Gminnym w Małkini Górnej, maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Mazowieckiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Zawisty Dzikie. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Małkinia 

Górna na 2024 rok. 

8) Sprawy różne.  

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 7 

radnych.  

 

Punkt 2. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, że nasza gmina realizuje 

zorganizowany dowóz uczniów niepełnosprawnych do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym 

Lubiejewie. Ponieważ na terenie Gminy Zaręby Kościelne mieszka uczeń niepełnosprawny 

uczęszczający do tej samej placówki, Wójt Gminy Zaręby Kościelne wystąpił z wnioskiem o 

współorganizację dowozu ucznia. Gmina Zaręby Kościelne zadeklarowała partycypację w 

kosztach dowozu tego ucznia. W związku z tym, że przewoźnik realizujący transport uczniów 

niepełnosprawnych na tej trasie dysponuje wolnym miejscem, Gmina Małkinia Górna wyraziła 



2 

 

zgodę na współpracę pod warunkiem podjęcia przez obie gminy stosownych uchwał i 

podpisanie w oparciu o nie stosownego porozumienia. Dowóz ucznia niepełnosprawnego z 

Gminy Zaręby Kościelne będzie realizowany pod warunkiem, że liczba uczniów dowożona z 

naszej gminy nie zwiększy się i będziemy dysponować wolnym miejscem.  

 

Do posiedzenia dołączyła radna Angelika Dąbrowska. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia z Gminą Zaręby Kościelne dotyczącego realizacji zadania w 

zakresie dowozu ucznia posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, 

realizującego obowiązek nauki. Głosowało 8 radnych. 

 

Punkt 3. 

 

Pan Łukasz Karpiej- Zastępca Wójta omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, że koszty utrzymania 

placówki stale rosną, a stawka, która obowiązuje utrzymana jest od 2019 roku. Zmiana stawek 

opłaty stałej w żłobkach wynika z potrzeby dostosowania kosztów utrzymania placówek do 

ponoszonych kosztów, w tym wzrostu cen, energii oraz wynagrodzeń pracowników.  

 

Pan Arkadiusz Murawski- zwrócił uwagę na bardzo duży wzrost opłat za żłobek, który zawarty 

jest w projekcie uchwały. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska- Skarbnik Gminy- wyjaśniła, że rodzice dzieci uczęszczających 

do żłobka mogą otrzymać dofinasowanie z ZUS-u do opłat za pobyt dzieci w żłobku do 1 500 

zł. Dochody Żłobka Gminnego są znacznie mniejsze niż koszty jego utrzymania. Podniesienie 

opłat nie obciąży rodziców, a wpłynie korzystnie na koszty utrzymania placówki. 

 

Pan Arkadiusz Murawski i pan Piotr Krzepicki zgodnie przedstawili prośbę o przekazanie 

jasnej informacji na sesji dotyczącej dofinansowania dla rodziców do kwoty 1 500 zł kosztów 

pobytu dzieci w żłobku.  

 

Pan Cezary Pietrzak- Sekretarz Gminy- przekazał informację, że będzie złożony wniosek 

o autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą § 9. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci 

w Żłobku Gminnym w Małkini Górnej, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat. Głosów za 7, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 

8 radnych. 

 

 

Punkt 4. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Rada Gminy może wyrazić zgodę 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lub dzierżawy na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Z uwagi na chęć kontynuacji 

dzierżawy, dla dotychczasowych dzierżawców, konieczne jest podjęcie uchwały. 

 

Pan Arkadiusz Murawski- zapytał czy działki przeznaczone pod dzierżawę są zlokalizowane 

przy zakładzie Rockwool. 
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Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy- przekazał informację, że nie są to działki zlokalizowane 

przy tej firmie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosowało 8 

radnych. 

 

Punkt 5. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy- omówił projekt uchwały. Podstawą do zniesienia nazwy 

miejscowości Zawisty Dzikie jest ,,Wykaz urzędowych nazw miejscowości i ich części".  

Miejscowość ta istnieje w powyższym wykazie, pomimo, iż nie posiada ona żadnych 

mieszkańców ani swojego obszaru geodezyjnego. Dlatego też słuszne jest wystąpienie 

z wnioskiem o zniesienie nazwy tej miejscowości. Przekazał również, że będzie złożony 

wniosek o autopoprawkę do projektu uchwały dotyczący § 4. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Mazowieckiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Zawisty Dzikie. Głosowało 8 

radnych. 

 

 

Punkt 6. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska - Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie 

z uzasadnieniem do uchwały. 

 

Pan Piotr Krzepicki- prosił o przekazanie informacji w sołectwach o przeznaczanie środków 

z funduszu sołeckiego na budowę cmentarza.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037. Głosowało 8 

radnych. 

 

 

Punkt 7. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska - Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie 

z uzasadnieniem do uchwały. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk- zapytał, czy kwota 73 000 zł będzie przeznaczona na zakup 

wyposażenia dla OSP. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska - Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że ta kwota będzie przeznaczona na 

zakup wyposażenia dla OSP i akcję informacyjną.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 8 radnych. 
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Punkt 8. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy przekazał informację, że na sesję będzie złożony wniosek 

o wprowadzenie projektu uchwały dotyczącej wystąpienia z Międzygminnego Związku Ziemia 

Ostrowska.  

W następnym tygodniu będzie ogłoszony przetarg na 1 etap budowy cmentarza komunalnego, 

obejmujący wykonanie ogrodzenia, przyłączy, budowę części grzebalnej oraz ciągów 

komunikacyjnych. Jest to ogromna inwestycja, która szacowana jest na ok. 3 000 000 zł. 

 

Pan Krzysztof Kołota – zapytał, czy jest szansa na pochówki jeszcze w tym roku. Wyraził 

zaniepokojenie brakiem miejsca na pochówki na obecnie funkcjonującej części cmentarza. 

  

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – przekazał informację, że pewnie nie uda się oddać do użytku 

cmentarza w tym roku. 

Prosił o wskazanie miejsc, gdzie należałoby wymienić lampy oświetlenia ulicznego. 

 

Pan Piotr Krzepicki – przekazał informację, że na posiedzeniu Ziemi Ostrowskiej wspomniano 

o budowie schroniska dla zwierząt. 

 

Pan Łukasz Karpiej- Zastępca Wójta – poinformował, że ze względu na wysokie koszty raczej 

nie uda się zrealizować budowy schroniska. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, co robimy z bezdomnymi zwierzętami. Wyraziła zdanie, iż 

jest to bardzo duży problem, a liczebność zwierząt bezdomnych się zwiększa.  

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – wyjaśnił, że bezdomne zwierzęta zabezpiecza gmina. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – zgłosił, że kilka lamp w Prostyni nie świeci lub miga. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – poprosił o sprecyzowanie lokalizacji tych lamp. 

 

Pan Krzysztof Kołota – zgłosił zapotrzebowanie na budowę oświetlenia ulicznego od Zawist 

Nadbużnych przy działkach rekreacyjnych w stronę Rostek Wielkich.  

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – wyjaśnił, że aby wykonać to zadanie potrzebny jest projekt. 

Przyjrzy się tej sprawie. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy- prosiła o sugestie do projektu budżetu na 

następny rok. 

 

Pani Elwira Założyńska – zgłosiła problem z mechanizmem włączania i wyłączania oświetlenia 

ulicznego. Lampy w miejscowości włączają i wyłączają się o różnych godzinach. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – przekaże sprawę do Referatu Inwestycji. 

 

Pan Arkadiusz Murawski: 

1. Wskazał lokalizację niesprawnych lamp ulicznych: naprzeciwko sklepu Delikatesy Centrum, 

przy ul. Nurskiej, ul. Piaski.  
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2. Prosił o doświetlenie uliczek odchodzących w głąb od ul. Piaski oraz na „Starówce”- 4 

lampy.   

3. Prosił o rozważenie zwoływania komisji i sesji w stałych terminach. 

4. Prosił o naprawę nawierzchni chodnika przy Szkole im. Stanisława Staszica. 

 

Pan Krzysztof Kołota – poruszył sprawę budowy wałów przeciwpowodziowych i zbiornika 

retencyjnego. Prosił o podjęcie działań w tym temacie. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – przekazał informację, że wystosuje pismo w tej sprawie do 

Prezesa Rady Ministrów i Wód Polskich. Poinformował również, iż będzie prowadzona zbiórka 

dla powodzian. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – przekazał informację o zbiórce darów dla powodzian prowadzonych 

przez OSP w Prostyni. 

 

Pan Leszek Siwek: 

1. Prosił o przycięcie gałęzi drzew rosnących przy drodze gminnej od Sumiężnego w stronę 

Małkini Dolnej, zaczepia o  nie autobus wożący dzieci do szkoły. 

2. Naprzeciwko sołtysa w Małkini Dolnej jest suche drzewo, które należałoby usunąć. 

3. Zgłosił potrzebę wymiany lamp na ledowe w Małkini Dolnej. 

4. Prosił o założenie lampy na słupie przy przystanku na drodze wojewódzkiej w Małkini 

Dolnej. 

 

Pan Krzysztof Kołota – zapytał, czy mamy podpisaną umowę z wykonawcą ul. Sobieskiego. 

 

Pan Dariusz Rafalik- Wójt Gminy – tak umowa jest podpisana, wykonawca niedługo wejdzie 

na teren budowy. 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

                   Leszek Siwek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokolant: 

Edyta Frydrych 


